
Zpráva o činnosti obce za období 7. 12. 2022 – 7. 3. 2023 

 

- proběhlo společné řízení se stavebním úřadem ohledně rekonstrukce budovy obecního 

úřadu. Další postup ohledně rekonstrukce bude v souladu s rozhodnutím stavebního 

úřadu. 

- proběhla schůzka ohledně projektové dokumentace na vybudování nové komunikace 

v horní části obce. 

- od ledna 2023 jsou s občany uzavírány nové nájemní smlouvy na pronájem hrobového 

místa. Při kontrole stávající evidence hrobových míst bylo zjištěno, že chybí řádná 

evidence hrobových míst, s některými nájemci nebyly v minulosti uzavřeny řádné 

nájemní smlouvy. Evidence hrobových míst byla nově vypracována, v současné době je 

evidence hrobových míst aktuální. 

- bylo zjištěno, že kronika obce nebyla v minulosti řádně vedena, kronika chybí a je nutné 

jí vypracovat. V lednu 2023 proběhla schůzka ohledně vypracování kroniky obce za 

minulé období s panem Tomášem Makajem. 

- v lednu 2023 obec Medový Újezd navázala spolupráci s JUDr. Michalem 

Zsemlerem, advokátní kancelář Mařík – Zsemler Plzeň. Bylo sjednáno právní 

poradenství a poradenství v oblasti GDPR (pověřenec GDPR). 

- v lednu 2023 došlo k uzavření smlouvy s novým odborným lesním hospodářem a 

smlouvy na organizační lesnickou činnost. 

- v únoru 2023 se uskutečnil svoz nebezpečného odpadu 

- po projednání se svozovou firmou byly objednány a instalovány polepy žlutých 

kontejnerů (plast). Do těchto kontejnerů se ukládá společně plast a kov. U dvou 

menších kontejnerů v horní části obce byly svozovou firmou vyříznuty větší otvory pro 

snadnější ukládání plastových a kovových odpadů. 

- na obecním pozemku v horní části obce proběhlo za přítomnosti velitele SDH kácení 

náletových dřevin  

- ohledně žádosti o zařazení spoje do autobusové linky Rokycany – Zbiroh a Zbiroh – 

Rokycany bylo doručeno vyjádření, že zajížďka není příznivá pro cestující ze 

vzdálenějších obcí.  

Byl zaslán dotaz na změnu jízdních řádů a dne 2.3.2023 přišla tato odpověď: „Na možné 

podobě jízdního řádu pracujeme, do ZŠ Mýto je spojení již dnes. Z hlediska jízdních řádů 

nám to blokuje blížící se uzavření komunikace v Holoubkově, kde kolem 

Holoubkovského rybníka nebude možný průjezd několik měsíců. Rádi bychom změnu 

zavedli k září, ale pokud bude komunikace v Holoubkově uzavřená, tak nemáme šanci 

to vhodně propojit a v tom případě bychom museli realizaci odložit.“ 

- proběhlo zpevnění komunikace v horní části obce z důvodu rozbahnění stávajícího 

přístupu vlastníků k nemovitostem 

- byly instalovány nové cedule „ HASIČSKÁ ZBROJNICE“ a  „OBECNÍ KNIHOVNA“ a na 

hřbitově „ZÁKAZ VSTUPU SE PSI“ 

 


